



CMP/OCT/2023/0018

إعلان
Announcement

Date	24/10/2023	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	خبر صحفي من مجموعة جي إف إنش المالية Press Release by GFH Financial Group	الموضوع
Information	تود مجموعة جي إف إنش المالية تأكيد تصريحات السيد هشام الرئيس التنفيذي للمجموعة على هامش فعاليات "مبادرة مستقبل الاستثمار (FII)" في دورتها السابعة بخصوص القيام بعمليات في قطاع المراكز الطبية واللوجستية. لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق. GFH Financial Group would like to confirm the statements of Mr. Hisham Al-Rayes, Group CEO, on the sidelines of the activities of the "Future Investment Initiative" (FII) in its 7th Edition regarding two acquisitions in the medical centers and logistics sectors. For further details please refer to the attached release.	المعلومة
Expected Financial Impact	من المتوقع أن ينعكس هذا الإستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للمجموعة ويزيد عوائد المجموعة. This Investment is expected to reflect positively on the Group's financials and increase the returns for the Group.	الأثر المالي المتوقع

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	



جي إف إتش توقع للاستحواذ على شركة رائدة للخدمات الغذائية واللوجستية في المملكة العربية السعودية



المنامة، 24 أكتوبر 2023: أعلنت اليوم مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") أنها وقعت على الاستحواذ على شركة رائدة في مجال الخدمات الغذائية واللوجستية في المملكة العربية السعودية ("الشركة")، وتبلغ قيمتها المؤسسية حوالي 500 مليون ريال سعودي. تم هذا الإعلان اليوم خلال النسخة السابعة من مبادرة مستقبل الاستثمار في الرياض.

تفخر الشركة، التي أظهرت أداءً مالياً قوياً وحافظت على تحقيق نتائج قوية خلال دورات عمل متعددة، بما لديها من منشآت تخزين حديثة ومتطورة وسلسلة توريد متكاملة عبر البلاد، ومجموعة واسعة من المنتجات المتميزة، وقاعدة متنوعة تضم أكثر من 1000 من كبرى الشركات المعروفة من قطاع الفنادق والترفيه والأسماء التجارية المعروفة في مجال التجزئة في المملكة. بالإضافة لذلك، فهي تتمتع بعلاقات طويلة الأمد مع حوالي 200 من المجمعين والمنتجين الدوليين.

وقال السيد رازي المرباطي، الرئيس التنفيذي لشركة جي إف إتش كابيتال، "سوف تتماشى هذه المعاملة مع استراتيجية جي إف إتش للاستثمار في القطاعات ذات الأولوية والمتوافقة مع رؤية المملكة العربية السعودية 2030. ويشمل ذلك تعزيز تواجد المجموعة في القطاعات التكميلية ذات التأثير الإيجابي على الاقتصاد المحلي الذي يستفيد أيضاً من النمو الاقتصادي في البلاد والظروف الديموغرافية المواتية. ومع وجود مجموعة قوية من الفرص المتاحة عبر القطاعات، فإننا نركز على مواصلة توسيع محفظتنا من الأصول الفريدة المدرة للدخل في قطاعات منخفضة المخاطر، بما في ذلك الصناعات الاستهلاكية واللوجستية، وهي من أسرع القطاعات نمواً في المملكة اليوم".

وأضاف السيد حماد يونس، الرئيس التنفيذي للاستثمار في مجموعة جي إف إتش، "يسعدنا أن نعلن عن هذا الاستحواذ الاستراتيجي المزمع. نظراً لكوننا لاعباً هاماً في سوق المنتجات الاستهلاكية والخدمات اللوجستية السعودي الذي يشهد نمواً سريعاً، والذي يعد الأكبر في المنطقة، فإننا نرى فرصاً قوية لمزيد من التوسع للشركة نتيجة للتحويل الاقتصادي والاجتماعي الشامل والمشهد المحلي سريع التغير الذي يؤدي إلى تعزيز ثقة المستهلك والمستثمر على حد سواء. بمجرد إتمام الاستحواذ، نتطلع إلى العمل مع فريق الإدارة الاستثنائي للشركة لإضافة قيمة إلى الأعمال ودعم نمو القطاع من خلال استراتيجيات نمو متعددة على المستويين الداخلي والخارجي بما في ذلك التوسع الجغرافي وتوسيع المحفظة، والتكامل الرأسي، وتعزيز القدرات التخزينية واللوجستية، وتحقيق وفورات في التكلفة في جميع أنحاء سلسلة القيمة.



وقال الرئيس التنفيذي للشركة، السيد شفقت خان، "لقد قمنا بإنشاء علامة تجارية قوية في سوق المملكة العربية السعودية مع قاعدة كبيرة ومتنوعة من العملاء الأوفياء إلى جانب سجل حافل من العلاقات العالمية طويلة الأمد. ومع الدعم المقدم من مجموعة جي إف إتش كشريك لنا، نهدف إلى دعوة الموردين الأجانب لإنشاء منشآت في المملكة العربية السعودية، حيثما أمكن. ومن خلال ذلك، ستدخل الشركة في مرحلة جديدة من النمو لتعزيز مكانتها في السوق بشكل أكبر. يتوافق هذا الإنجاز الكبير للشركة أيضا بشكل جيد مع الديناميكيات المعززة لسوق المملكة العربية السعودية في ظل رؤية المملكة العربية السعودية 2030. لقد كان تفاني فريقنا والتركيز على تقديم الخدمات عالية الجودة وسرعة الحركة هي القوى الدافعة الأساسية لأعمالنا ونحن نتطلع إلى مزيد من التعزيز لعروضنا المبتكرة لعملائنا من خلال الاستفادة من التكنولوجيا جنباً إلى جنب مع شبكة دولية واسعة النطاق والتوسع الاستراتيجي للبنية التحتية اللوجستية الحالية الموجهة نحو العملاء، مما يضيف قيمة كبيرة إلى الأعمال."

بحلول عام 2030، يستهدف برنامج تطوير الصناعة الوطنية والخدمات اللوجستية السعودي ضخ 453 مليار دولار أمريكي في استثمارات القطاع الخاص، والمساهمة بمبلغ 320 مليار دولار أمريكي في الناتج المحلي الإجمالي وخلق 1.6 مليون فرصة عمل جديدة. كما يتوقع من خلال الاستثمار المكثف في قطاع الترفيه والسياحة، ارتفاع عدد السياح بشكل مطرد ليصل إلى 100 مليون سائح بحلول عام 2030. وسيستفيد نمو القطاع أيضا على المدى القريب والبعيد من زيادة عدد السكان، والدخل المتاح في المدن الكبرى، وارتفاع القوة الشرائية، إلى جانب التحولات السلوكية والإنفاقية الجارية بالفعل عبر سوق الإنفاق الترفيهي والتي ستستمر في تعزيز نمو الترفيه والثقافة.

-إنتهى-

حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة مجلس التعاون الخليجي وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، إدارة الثروات، الأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، أوروبا، المملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، سوق أبوظبي للأوراق المالية، بورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للمجموعة. www.gfh.com

لمزيد من المعلومات، الرجاء الاتصال ب:

نوال الناجي

مدير أول - قسم العلاقات المؤسسية

هاتف: +973 17538538

البريد الإلكتروني: nalnaji@gfh.com

الموقع الإلكتروني: www.gfh.com

جي إف إتش تستحوذ على احد اكبر العوازل الطبية في جنوب المملكة العربية السعودية



المنامة - 24 أكتوبر 2023: أعلنت اليوم مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش") أو ("المجموعة")، أنها تواصل توسعة منصتها الإقليمية الرائدة للرعاية الصحية "هيليان"، من خلال عملية استحواذ استراتيجي في المملكة العربية السعودية تتضمن الاستحواذ على حصة قروها 60% في أحد المستشفيات الرائدة في السوق بالمنطقة الجنوبية. تبلغ القيمة المؤسسية لها ب 1.3 مليار ريال سعودي تقريباً. تم هذا الإعلان اليوم خلال النسخة السابعة من مبادرة مستقبل الاستثمار في الرياض.

تعتمد هيليان استراتيجية للاستحواذ والبناء و التطوير لمقدمي خدمات الرعاية الصحية في العوازل الاقتصادية الناشئة والمدن الثانوية التي تشهد نمو عالي بسبب الطلب الكبير مقارنة بالخدمات الطبية المتوفرة. تضم هيليان حوالي 33 مستشفى و عيادات متخصصة في المملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة، وتتميز في تقديم الرعاية الصحية العالية الجودة بأسعار متاحة للجميع.

يعتبر المستشفى ابرز المجمعات الطبية في المنطقة الجنوبية من عسير (ابها)، ويقوم بتشغيل منشأة رعاية صحية حديثة ومتطورة وتتسع لحوالي 300 سرير ويستهدف منطقة جنوب المملكة وواحدة من أكبر مراكز الرعاية الصحية المرجعية الخاصة وأكبرها تقدما في المنطقة الجنوبية لتكون ومثابة مركزاً رئيسياً للمناطق المحيطة بها، و سيتم عمل سلسلة من العيادات الأولية المخطط لها تابعة للمستشفى في جميع المناطق الجنوبية.

وقد كشف صاحب السمو الملكي الأمير محمد بن سلمان بن عبد العزيز، ولي العهد رئيس مجلس الوزراء، رئيس مجلس الشؤون الاقتصادية والتنمية، رئيس صندوق الاستثمار العام، في وقت سابق من الشهر الجاري، عن خطط لإنشاء مطار على أعلى

درجة من الحداثة والتطور في منطقة عسير بما يتماشى مع استراتيجيات التنمية في المنطقة، كما يبرز بشكل أكبر مكانة عسير كمناطق ناشئة رئيسية يتم التركيز عليها.

تعليقا على ذلك، قال السيد هشام الويس، الرئيس التنفيذي لمجموعة جي إف إتش المالية: "يسعدنا أن نعلن عن النمو المستمر لمنصتنا الإقليمية للرعاية الصحية من خلال الاستحواذ على هذه الأصول الاستراتيجية، التي تستفيد من الأساسيات القوية وديناميكيات السوق التي زاهها في المملكة العربية السعودية، وتتوافق مع رؤية المملكة العربية السعودية 2030 وقطاعاتها ومناطقها الجغرافية ذات الأولوية. نواصل السعي لإيجاد الأصول المتميزة في القطاعات منخفضة المخاطر وذات النمو المرتفع مثل الرعاية الصحية وعلوم الحياة، حيث يمكننا الاستفادة من النمو الهيكلي طويل الأجل والظروف المواتية للنمو، بينما نغرز السجل العالمي الرفيع المستوى للمجموعة وخورتها من أجل تحقيق القيمة".

وأضاف السيد عبد الله الثموري، الشريك و الرئيس التنفيذي للمستشفى: "يشهد قطاع الرعاية الصحية السعودي تحولا كبيرا، ومنصة الرعاية الصحية لدينا في وضع جيد للمساهمة في التطورات المستترة. نحن شركة رائدة في السوق في قطاعاتنا المستهدفة ذات النمو المرتفع، ونتمتع بموقع استراتيجي لتلبية الطلب الكبير، مدفوعا بزيادة معدل انتشار الأمراض غير المعدية، والتأمين الإلزامي، وأنظمة الصحة العامة المثقلة بالأعباء، والتحول الرقمي، لا سيما في المراكز الاقتصادية والسياحية الجديدة".

هذا وتعمل هيليان على مجموعة من الفرص في مراحل مختلفة من عملية الاستحواذ والتي ستؤدي من توسيع المنصة وبتعزيز أكبر على المملكة. كما تخطط جي إف إتش لإدارة محفظة بما تصل إلى حوالي مليار دولار أمريكي من خلال منصة هيليان على مدى السنوات القادمة.

يتولى قيادة هيليان فريق إدارة متعوس وموحد يضم خواء ومشغلين ومستثمرين في مجال الرعاية الصحية وعلوم الحياة. يتمتع الفريق بخبرة عميقة في المجال ويعمل بشكل فعال لتأهيل أصول المنصة ودمجها لتكون الأفضل في فئتها من خلال تبني نهج خلق القيمة الذي تم اختباره عبر الزمن بهدف تقديم رعاية عالية الجودة على مقربة من المرضى، من أجل تحسين النتائج الصحية.

-إنتهى-

حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة مجلس التعاون الخليجي وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، إدارة الثروات، الأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، أوروبا، المملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مندرجة في بورصة البحرين، سوق أبوظبي للأوراق المالية، بورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للمجموعة www.gfh.com.

لمزيد من المعلومات، الرجاء الاتصال ب:

فوال الناجي

مدوأل- قسم العلاقات المؤسسية



هاتف: +973 17538538

البريد الإلكتروني: nalnaji@gfh.com

الموقع الإلكتروني: www.gfh.com



GFH Signs to Acquire a Leading Food Services and Logistics Company in Saudi Arabia



Manama – xx October 2023: GFH Financial Group (“GFH” or “the Group”) today announced that it has signed to acquire a leading food services and logistics business in the Kingdom of Saudi Arabia (“the Company”), which has an enterprise value of c. SAR 500 million. The announcement was made at the 7th edition of the Future Investment Initiative today in Riyadh.

The Company, which has demonstrated strong financial performance and maintained robust results through multiple business cycles, boasts cross-country state-of-the-art integrated warehousing and supply chain operations, an extensive premium product portfolio, and a diverse base of 1000+ blue-chip customers including renowned HORECA players and retail brands in the Kingdom. Furthermore, it enjoys long-standing relationships with circa 200 international aggregators and producers.

Commenting, Mr. Razi Al Merbati, CEO of GFH Capital S.A., said, “This transaction will come in line with GFH’s strategy to invest in priority sectors aligned with the Saudi Vision 2030. This includes building the Group’s presence in complementary sectors with a positive impact on the local economy that also benefit from the country’s economic growth and demographic tailwinds. With a strong pipeline of cross-sector opportunities in place, we are focused on expanding our portfolio of unique, income-yielding assets in defensive sectors, including the consumer and logistics industries, some of the fastest growing in the Kingdom today.”

Adding, Mr. Hammad Younas, Chief Investment Officer – Private Equity at GFH, said, “We are delighted to announce this upcoming strategic acquisition. Already a leading player in the fast-growing Saudi consumer and logistics market, which is the largest in the region, we see strong opportunities for the company’s further expansion resulting from sweeping economic and social transformation and the rapidly changing domestic landscape fueling all-time high consumer and investor confidence. Once acquired, we look forward to working



with the exceptional management team of the Company to add value to the business and support the growth of the sector through multiple organic and inorganic growth strategies including geographic and portfolio expansion, vertical integration, enhancing of warehousing and logistical capacity, and the realization of cost efficiencies throughout the value chain.”

CEO of the Company, Mr. Shafqat Khan, said, “We have built a strong brand in the KSA market with a large and well-diversified satisfied customer base coupled with a successful track record of longstanding global relationships. With the support of GFH as our partner, we aim to invite our foreign suppliers to set up facilities in KSA, wherever possible. Through this, the company will enter into a new phase of growth and strengthen its market positioning further. This milestone for the company also dovetails well with the enhanced dynamics of the KSA market under Saudi Vision 2030. The dedication of our team, focus on quality service delivery and agility have been the anchor driving forces of our business, and through this upcoming partnership with GFH, we look forward to further augmenting innovative offerings for our customers by leveraging technology combined with an extensive international network and strategic expansion of our existing customer-oriented logistical infrastructure, adding significant value to the business.”

By 2030, the Saudi National Industrial Development & Logistics Program (NIDLP) targets adding US\$453 billion in private sector investment, contributing US\$320 billion to GDP and creating 1.6 million new jobs. With heavy investments in entertainment and tourism, tourist arrivals are expected to grow steadily to reach 100 million by 2030. The sector’s growth will also benefit in the near and longer term from an increase in population, disposable income across major cities, and higher purchasing power coupled with behavioral and spending shifts that are already underway across the leisure spending market, which will continue to supercharge recreation and culture growth.

-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.:

GFH Financial Group is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and funds under management exceeding 18 billion US dollars. The Group’s operations are principally focused across the GCC, North Africa and India, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com

For more information contact:

GFH Financial Group

Nawal Al Naji

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: +973 17538538

Email: Nalnaji@gfh.com



GFH Further Expands its Healthcare Platform, Healian, with the Acquisition of One of the Largest Hospitals in the South of the Kingdom of Saudi Arabia



Manama – 24 October 2023: GFH Financial Group (“GFH” or “the Group”) today announced that it continues the expansion of Healian, its flagship regional healthcare platform, with the strategic acquisition of a 60% equity stake in one of the largest and most advanced hospitals in the South of the Kingdom of Saudi Arabia, with an enterprise value of c. SAR 1.3 billion. The announcement was made at the 7th edition of the Future Investment Initiative today in Riyadh.

Healian is premised on a buy-and-build strategy investing in leading healthcare providers in underserved, emerging economic hubs and gateway cities. Through its network of c. 33 hospitals and specialised clinics in KSA and UAE, Healian provides quality and affordable healthcare for everyone.

The hospital is a market leader in the Southern Region of Asir (Abha) and operates a purpose-built, state-of-the-art c. 300 bed healthcare facility. It is considered one of the largest and most advanced private referral healthcare centres for the Southern Region and acts as a hub for its surrounding areas, which in turn will be covered through a planned chain of primary clinics in all the Southern regions.

Earlier this month, His Royal Highness Prince Mohammed bin Salman bin Abdulaziz, Crown Prince, Prime Minister, Chairman of the Council for Economic and Development Affairs, and Chairman of the Public Investment Fund (PIF), unveiled plans for a state-of-the-art airport in the Asir region in line with the region’s development strategy, which further highlights Asir’s position as a key emerging region of focus.



Commenting, Mr. Hisham Alrayes, CEO of GFH, said, “We are pleased to announce the ongoing growth of our regional healthcare platform with the acquisition of this strategic asset, which benefits from the strong fundamentals we see in Saudi Arabia, and is in alignment with the Kingdom’s Saudi Vision 2030, its priority sectors and geographies. We continue to look for and secure assets in high-growth, defensive sectors such as healthcare and life sciences, where we can benefit from long-term structural growth tailwinds while leveraging the Group’s top-tier global track record and expertise to create value.”

Mr. Abdulla Thumairi, CEO of the hospital, added, “The Saudi healthcare sector is undergoing significant transformation and our healthcare platform is well positioned to contribute to the ongoing developments. We are a market leader in our target high-growth segments and are strategically positioned to fulfil the outsized demand, driven by high prevalence of non-communicable diseases, mandatory insurance, overburdened public health systems and digitisation, especially in new economic and tourism hubs.”

Healian has a robust and actionable pipeline of opportunities at various stages of the acquisition process that will further expand the platform, particularly in KSA. GFH is planning to cumulatively invest as much as c. US\$1 billion in Healian over the next several years.

Healian is led by a seasoned, unified management team comprised of healthcare and life sciences experts, operators, and advisors. The team brings deep domain expertise and is highly effective in repositioning and integrating platform assets into best-in-class by overlaying their time-tested value creation approach with the goal of delivering quality care at patients’ doorsteps for the improvement of health outcomes. The team anticipates a potential listing of the platform on the more liquid Saudi and regional exchanges in the forthcoming years.

-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.:

GFH Financial Group is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and funds under management exceeding 18 billion US dollars. The Group’s operations are principally focused across the GCC, North Africa and India, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com

For more information contact:

GFH Financial Group

Nawal Al Naji

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: +973 17538538

Email: Nalnaji@gfh.com